
Verksamhetsrapport 2019-2020

Verksamhetsåret 2019-2020 har för ETA på många sätt varit ett händelserikt år. Många av
de mer traditionella evenemangen så som den årliga auktionen och tisdagsfika genomfördes,
men på grund av förrådsflytt och Covid-19 fick planeringen ställas om.

I samband med årets början sattes ett mål upp om att försöka rekrytera fler medlemmar
ifrån olika delar av Chalmers. Därför deltog vi och arrangerade flera evenemang under
mottagningen. På Tivolit hölls grenen “kapplödning” som lockade många och det visade
sig att det fanns många nya Chalmerister som satt på oupptäckta lödkunskaper. ETA
arrangerade även mer riktade evenemang mot sektionerna E och IT som båda besökte ETA
under respektive sektions rundvandringar. E0 besökte även ETA under den traditionella
ETA-dagen där de fick löda, programmera och koppla elektriska kretsar.

Under hösten påbörjades förberedelser inför den årliga elektronikauktionen och flertalet
auktionssorteringar genomfördes där donerat gods testades och sorterades. Auktionen hölls
för det 71e året den 7e December i Betonghallen. Auktionen blev mycket lyckad och
välbesökt. Under det efterkommande föreningsmötet togs det beslut att spara en hel del av
intäkterna från auktionen för att utöka föreningens sparkonto för att kunna klara cirka två
år utan inkomst utan att påverka verksamheten allt för mycket. Pengar avsattes även till
inköp av kalibreringskit till föreningens närverksanalysatorer, renovering av labbänkar och
utveckling av en ny styrning av Kallebolen uppe på EDIT-husets tak.

Andra roliga händelser under året var att föreningens radioaktivitet ökade och medlemmen
SA6JKK arrangerade kurser för att ta amatörradiocertifikat. Detta resulterade i att
SK6AB nu har fått tillskott med SA6KRZ, SA6INA, SA4MXB, SA6MTU, SA6RTO,
SA6OXA, SA6LEA och SA6CNQ nu kan utropa sig radioamatörer.

Under året arrangerades även flertalet städardagar och fixardagar där bland annat lokalens
alla labbänkar slipades och lackades om. Under året arrangerades även tisdagsfika, men på
grund av Corona togs det beslut att under vårterminen ställa in tisdagsfikan. Förreningens
lokal höll fortfarande öppet för föreningens medlemmar, men inga evenemang arrangerades.
I början av Corona spridningen i Sverige följde även ETA som många andra av de liknande
föreningarna på Chalmers med på initiativet att tillverkar 3D-utskrivna visir åt sjukvården.

Med detta tackar ETAs styrelse 2019-2020 för oss och önskar lycka till till framtida
styrelser.

1


